
Protokół Nr  14/2013 
z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów Rady Miejskiej  

w dniu 17 grudnia 2013 r. 
 
Obecni wg załączonej listy. 
Miejsce obrad: Biuro Rady Miejskiej 
 
 
Tematyka  Komisji:  

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Rozpatrzenie i zaopiniowanie  projektów uchwał w sprawie: 
 a) nadania nazwy rondu, 

b) zmieniająca    uchwałę    w    sprawie    programu    współpracy   Miasta     Białogard  z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2014, 

 c) stawek dotacji przedmiotowych  dla miejskich zakładów budżetowych, 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy 
związanych z nową  inwestycją na terenie miasta Białogard, 

 e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013. 
3. Sprawy różne. 
4. Zamknięcie posiedzenia. 

 
 

Ad 1  

Posiedzenie o godz. 14.00 „otworzył i prowadził” Przewodniczący Komisji – Stefan 
Purol. Komisja przyjęła protokół z poprzedniej Komisji oraz przedstawiony porządek, 
głosując: za-4 (jednogłośnie).   
 

Ad 2 

Komisja rozpatrzyła i zaopiniowała następujące  projekty uchwał w sprawie: 
 a) nadania nazwy rondu, 
Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał skąd się wzięły pozostałe nazwy, skoro nie nawiązują do oś. Kołobrzeska czy 

Olimpijczyków? 
Burmistrz – wyjaśnił, że wpłynęły wnioski od organizacji i stowarzyszeń. 
Z-ca Burmistrza – uzasadniła pierwszą propozycję nazwy tym, że  związana jest z położoną 

obok siedzibą Honorowych Dawców Krwi im T.Długaszka.  Był spór pomiędzy nazwami 
Jana Pawła II a Honorowych Dawców Krwi. Wybór nazwy Honorowych Dawców Krwi 
uzasadniono tym, że nazwa Jana Pawła II będzie bardziej pasowała dla rondo przy wzgórzu 
o tej samej nazwie.  

S.Purol – pytał dlaczego to rondo należy nazwać skoro innych jeszcze nie nazwano i skąd 
praktyka do opracowania nazw? 

Burmistrz – odpowiedział, że zwykle nazwy ulic odnoszono do pewnego kwartału.  
W.Czurko – stwierdził, że są 4 ronda, Radny pytał  ile z nich ma nazwę? 
Burmistrz – odpowiedział, że  dwa na pewno. 
B.Stanczewski – proponował, aby na sesji przegłosować to alternatywne. 
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W.Czurko – uważał, że nazwa winna nawiązywać do otoczenia. 
 

Komisja nie głosowała w/w projektu proponując  rozstrzygnięcie przez Radę. 
 

b) zmieniająca    uchwałę    w    sprawie    programu    współpracy   Miasta     Białogard  z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2014, 

Przedstawiła: Małgorzata Stachowiak, Z-ca Burmistrza 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
 c) stawek dotacji przedmiotowych  dla miejskich zakładów budżetowych, 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
d) zmieniająca uchwałę w sprawie zwolnień od podatku od nieruchomości w ramach 

pomocy regionalnej na wspieranie nowych inwestycji lub tworzenie nowych miejsc pracy 
związanych z nową  inwestycją na terenie miasta Białogard, 

Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 
Głos w dyskusji zabrali: 
Z.Jonko – pytał co się stało, że korzysta z tej uchwały 7 przedsiębiorców? 
Skarbnik – odpowiedziała, że ma informację, iż odkąd obowiązuje ta uchwała taka średnia 

przedsiębiorców utrzymywała się przez cały czas. Takie zwolnienia są jawne. Informacja w 
tej sprawie wywieszana jest do publicznej wiadomości. Skarbnik wymieniła osoby, które 
będą w 2014 r.  korzystały ze zwolnień. 

 
Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 

za-4 (jednogłośnie). 
 
e) o zmianie uchwały budżetowej na rok 2013. 
Przedstawiła: Iwona Kubiak, Skarbnik Miasta 
 

Komisja zaopiniowała  p o z y t y w n i e  w/w projekt uchwały, głosując: 
za-4 (jednogłośnie). 

 
Ad 3  

W sprawach różnych radni nie poruszyli żadnych spraw. 
 

W wyniku braku dyskusji Przewodniczący Komisji zamknął w/w punkt. 

Ad 4  
Po wyczerpaniu tematyki o godz.15.20  zakończono posiedzenie.  
Protokołowała: Małgorzata Zimmer 

        Przewodniczący  Komisji 

                    Stefan Purol  
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